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Onderwerp 

Subsidieaanvraag tennisvereniging De Marsch 
 
Samenvatting 

Tennisvereniging De Marsch heeft 12 tennisbanen, waarvan “slechts” 5 verlichte banen. De 7 
onverlichte banen liggen in een het deel van het terrein, waar vanwege het bestemmingsplan is 
bepaald dat geen verlichting mag komen.  
 
De onverlichte tennisbanen 9 en 10 kunnen, omdat er geen verlichting is, minder intensief gebruikt 
worden. De vereniging heeft het plan om de onverlichte kunstgras tennisbanen 9 en 10 (1994) te 
vervangen door een nieuw aan te leggen tennisbaan met LED-verlichting elders op het terrein.  
 
Met de aanleg van deze nieuwe baan heeft de tennisvereniging (voorlopig) voldoende capaciteit om 
te voldoen aan de vraag vanuit de leden. 
Volgens het investeringsplan van de vereniging voor de herinrichting van het terrein baan 9 en 10 en 
de aan te leggen nieuwe tennisbaan zijn bedragen geraamd van resp. € 100.000 en € 79.000. 
Vanuit het gemeentelijke sportbeleid is voor de aan te leggen nieuwe tennisbaan een subsidie 
beschikbaar van maximaal € 30.543.  
 
De tennisvereniging wil de plannen graag realiseren voor de start van het nieuwe seizoen (1 april 
2019). 

 
Voorstel 

1. Instemmen met het verzoek van Tennisvereniging De Marsch om een subsidie voor de aanleg 
van een nieuwe tennisbaan met LED-verlichting ter vervanging van de bestaande kunstgrasbanen 
9 en 10; 

2. De gemeenteraad in de begroting 2019 voorstellen hiervoor een krediet beschikbaar te stellen van 
€ 30.543 en de bijbehorende kapitaallast van € 2.494  structureel ten laste te brengen van de 
investeringsplanning sport en welzijn. 

 
Besluit:  
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TOELICHTING B&W-ADVIES 
 
1. Onderwerp 
Subsidieaanvraag tennisvereniging De Marsch 
 
 
2. Voorstel 
1. Instemmen met het verzoek van Tennisvereniging De Marsch om een subsidie voor de aanleg van een 

nieuwe tennisbaan met LED-verlichting ter vervanging van de bestaande kunstgrasbanen 9 en 10; 
2. De gemeenteraad in de begroting 2019 voorstellen hiervoor een krediet beschikbaar te stellen van € 30.543 

en de bijbehorende kapitaallast van € 2.494 structureel ten laste te brengen van de investeringsplanning 
sport en welzijn. 

 
 
3. Inleiding en perspectief 
 
Tennisvereniging De Marsch heeft op 18 augustus een subsidie-aanvraag ingediend voor  de aanleg van een 
nieuwe tennisbaan met LED-verlichting ter vervanging van de kunstgras tennisbanen 9 en 10. Op termijn heeft 
de vereniging plannen om nog extra tennisbanen aan te leggen. Die plannen zijn afhankelijk van de sloop van 
de sporthallen De Marsch (bijlage 1). 
 
Tennisvereniging De Marsch heeft 12 tennisbanen, waarvan “slechts” 5 verlichte banen. De 7 onverlichte banen 
liggen in een het deel van het terrein, waar vanwege het bestemmingsplan is bepaald dat geen verlichting mag 
komen.  
 
De onverlichte tennisbanen 9 en 10 kunnen, omdat er geen verlichting is, minder intensief gebruikt worden. De 
vereniging heeft het plan om de onverlichte kunstgras tennisbanen 9 en 10 (1994) te vervangen door een nieuw 
aan te leggen tennisbaan met LED-verlichting elders op het terrein.  
 
Met de aanleg van deze nieuwe baan heeft de tennisvereniging (voorlopig) voldoende capaciteit om te voldoen 
aan de vraag vanuit de leden. 
Volgens het investeringsplan van de vereniging voor de herinrichting van het terrein baan 9 en 10 en de aan te 
leggen nieuwe tennisbaan zijn bedragen geraamd van resp. € 100.000 en € 79.000. 
Vanuit het gemeentelijke sportbeleid is voor de aan te leggen nieuwe tennisbaan een subsidie beschikbaar van 
maximaal € 30.500.  
 
De tennisvereniging wil de aanleg van de nieuwe tennisbaan graag realiseren voor de start van het nieuwe 
seizoen (1 april 2019). 
 
 
4. Argumenten 
 
1.1. Tennisclubs komen volgens het sportbeleid in aanmerking voor subsidie 
 
Volgens het bestaande sportbeleid komen tennisbanen (en toebehoren) in aanmerking voor subsidie: maximaal 
2/3e deel van de noodzakelijke investeringskosten.. het gemeentelijke sportbeleid gaat uit van “sober en 
doelmatig”. Dat wil zeggen dat uitgegaan wordt van: 

- een minimaal voor de sport benodigde baancapaciteit; 
- vervangingsinvesteringen gaan boven uitbreidingsinvesteringen; 
- renovatie/ vervanging van dezelfde kwaliteit als die er nu is (meerkosten komen voor rekening van de 

profijthebber) 
 
Volgens de capaciteitsberekening heeft TV De Marsch – op basis van het ledental en leeftijdsopbouw ervan – 
objectief een capaciteit van 11,23 banen nodig.  
 
In beginsel is de vervanging van de onverlichte kunstgrasbanen 9 en 10, die volledig af zijn,  door een nieuw 
aan te leggen baan met LED-verlichting dus subsidiabel. Op dit moment komt de eventuele aanleg van een 12e 
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en 13e baan (2e fase van het plan van TV De Marsch, zie kanttekening 1.2.), strikt genomen, niet voor subsidie 
in aanmerking! De vereniging komt in aanmerking voor subsidiering van een 12e baan als de benodigde 
capaciteit hoger is dan 11,25 (bijlage 2).   
 
 
1.2. De benodigde investeringssom is bepaald 
 
Volgens het investeringsplan van de vereniging voor de herinrichting van het terrein baan 9 en 10 en de aan te 
leggen nieuwe tennisbaan zijn bedragen geraamd van resp. € 100.000 en € 79.000. 
De vereniging wil het liefst een smash-courtbaan aanleggen. Uitgangspunt is echter de vervanging van de 
bestaande baansoort: hier kunstgras. Voor een andere tennisvereniging, ZTC,  heeft KIWA-ISA-sport een 
kostencalculatiegemaakt van de renovatie van een soortgelijke kunstgrasbaan.  
 
De kosten daarvan zijn geraamd op € 43.627 (incl. 2% prijsstijging) voor één baan is dat € 21.814. 
Ervan uitgaand dat de kosten van renovatie ongeveer gelijk zijn is, onder voorbehoud instemming college B&W, 
de subsidie voor 1 baan dan: 2/3e x € 21.814 = € 14.543.  
 
De kosten van aanleg van veldverlichting is volgens opgave € 24.000. 
De subsidiebijdrage voor verlichting is max. 2/3e x € 24.000 = € 16.000. 
De gemeentelijke subsidiebijdrage in de LED-veldverlichting wordt bepaald op basis van werkelijke kosten. De 
gemeentelijke 2/3 subsidiebijdrage kan niet hoger zijn dan: “de kostprijs minus subsidies van derden”.  
 
De totale subsidiebijdrage voor de aanleg van een nieuwe tennisbaan (incl verlichting) kan daarmee bepaald 
worden op max. € 30.543. 
 
.    
 
2. Kanttekeningen 
 
1.1.TVDM heeft nog geen omgevingsvergunning. 
 

TVDM heeft de plannen (eerste fase) voor aanleg van een nieuwe tennisbaan voor het nieuwe tennisseizoen (1 

april 2019) realiseren. De plannen zijn besproken met R.O. R.O kan instemmen met de aanleg van de 

ontwikkelingen 1e fase. 

 

Dat betekent dat TVDM het traject voor verkrijging van de omgevingsvergunning kan inzetten.  

Belanghebbenden kunnen altijd bezwaar- en beroep aantekenen, waardoor meer tijd nodig is om te 

procedure af te wikkelen. 

 

Het ligt dus nu grotendeels aan TVDM of 1 april 2019 vergunning technisch gehaald kan worden. 

 
 
1.2 TVDM heeft op termijn plannen voor de aanleg van nog twee tennisbanen (fase 2).. 
 
Met de aanleg van de nieuwe tennisbaan – ter vervanging van banen 9 en 10 – kan de tennisvereniging formeel 
geen aanspraken doen gelden voor subsidiering van een 12e en 13e veld. De tennisvereniging heeft dan 
voldoende capaciteit. De tennisvereniging verwacht echter verdere groei, waarmee de subsidiëring van een 12e 
baan mogelijk wel weer in beeld komt. 
 
Die aan te leggen banen 12 en 13 zou TVDM graag aanleggen op het terrein waar nu de sporthallen De Marsch 
staan. Voor de herinrichting van dit terrein na de sloop van de sporthallen moet de gemeente nog plannen 
ontwikkelen. Er kan dus nog niets gezegd worden over de gemeentelijke medewerking aan evt. plannen voor de 
aanleg van tennisbanen hier. 
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1. Advies 
 

Financiën  Ja �               Nee � 
 
De aanleg van een nieuwe tennisbaan met LED-verlichting wordt door TV De Marsch gecalculeerd 
op € 79.000. Daarnaast heeft de vereniging te maken met herinrichting van het terrein met de huidige 
kunstgrasbanen 9 en 10 en de daarvoor benodigde investeringen,  
Het subsidie voor TV De Marsch voor de aanleg van die tennisbaan (incl. LED-verlichting) kan 
worden vastgesteld op max. € 30.543. 
 
De economische levensduur voor de vervanging van de nieuw aan te leggen baan met LED-
veldverlichting wordt gesteld op 15 jaar (conform advies KIWA-ISA-sport). 
Rekening houdend met de huidige interne rekenrente van 1,5% betekent dit dat de jaarlijkse 
kapitaallasten € 30.543 x 1,5% + € 30.543/15 = € 2.494 bedragen. Deze kapitaallasten lopen vanaf 
2019 (na afronding van de investering) en kunnen worden gedekt uit het structurele budget dat bij de 
begroting 2018 vanaf het boekjaar 2019 beschikbaar is gesteld voor de investeringsplanning sport en 
welzijn. 
 

 
Juridische Zaken  Ja �             Nee � 
Is betrokken geweest bij de uitgaande brief (beschikking) 
 
R.O. Ja �             Nee  � 
Is betrokken geweest bij dit voorstel. 
 
Communicatie Ja �             Nee � 
Persbericht bijgevoegd als bijlage  
 
Derden Ja �             Nee � 
KIWA-ISA-sport heeft input geleverd aan dit voorstel. 
Er is overleg geweest met het bestuur van TV De Marsch over dit voorstel. 
 

 
2. Uitvoering 
Tennisvereniging De Marsch wil voor 1 april 2019 de nieuwe tennisbaan aanleggen. Eerst zal de vereniging de 
benodigde omgevingsvergunning moeten hebben om te kunnen beginnen.  
 
De gemeente stuurt de subsidiebeschikking toe, nadat de gemeenteraad in de begroting 2019 (begin 
november) heeft ingestemd met het beschikbaar stellen van het benodigde krediet.  
 
3. Bijlage(n) 
 

1. Subsidie-aanvraag TVDM 
2. Berekening benodigde capaciteit 
3. Kostenopstelling vervanging kunstgras KIWA-ISA-sport + offerte LED-veldverlichting 
4. Uitgaande brief TVDM (te verzenden na instemming gemeenteraad met de het beschikbaar stellen van 

het benodigde krediet) 
 
 
Handtekening adviseur 
 
 
…………………………………………………. 
 
A.J. Mulder 


